

# 8D6N Korea Winter Fun

## + Ice Fishing



KOREA  
TOURISM  
ORGANIZATION



GANGWON  
PROVINCE

### Highlights!

Imagine  
your  
Korea

- Winter Ski Fun & Eobi Ice Valley
- Hwacheon Sancheoneo Ice Festival
- Balwangsan Cable Car ride with white snow view
- Jjajangmyeong Museum & Gwangmyeong Cave
- Enjoy the unique vibe at Ikseon-dong Hanok Village



### Activities!

- Winter Ice Fishing, Winter Ski
- Have fun picking Strawberry
- Shopping at Premium Outlet Mall, Hongdae Shopping street & Gwangjang market
- Enjoy Korean Sauna Jjimjibang



### Gourmet!

- ❖ Unlimited Red Snow crab, Jajangmyeon with Tangsuyuk, Gamjatang, Korean Pork BBQ, Korean Ginseng Chicken soup, Broiled Pork and squid in hot stew, pan fried spicy chicken ....



### Hwacheon Ice Festival

Takes place in Gangwon-do with plenty of snow and ice. It was even introduced by CNN as one of the "Seven Winter Wonders" in 2011. The main event of the festival, ice fishing, takes place on the frozen Hwacheoncheon Stream. In addition to programs like ice fishing, ice sledding, and bobsled, visitors can get a taste of the freshly caught trout grilled on the spot.

### Gyeongbokgung palace

Gyeongbokgung Palace is even more beautiful in winter when the palace is covered with snow.. The blue sky and the old palace in the white snow are so perfectly harmonized that you can't help wanting to photograph the scenery.

### Alpensia Ski Resort

Alpensia Ski Resort has six slopes for skiers and snowboarders to enjoy. Runs as long as 1.4km provide a dynamic experience for both beginners and experienced skiers and snowboarders. There is also an area exclusively for advanced snowboarders to practice their skills.

### Eobi Ice Valley

In the past, there were few people, so no one was fishing, and there was plenty of water. For this reason, it seemed that the fish kept bouncing out of the valley water. Eobi is a valley where fish keep flying, Eobi Valley is known for its magnificent frozen waterfall. The ice wall created by a

### Gwangmyeong Cave

There are many geological feature and thematic areas set up in the Cave. It offers visitors a unique opportunity to take part in wine-tasting, with 78 different varieties of quality wine across 8 different Korean vineyards.

| Day | Breakfast | Lunch                                                | Dinner                                     | Hotel Or Similar Class                        |
|-----|-----------|------------------------------------------------------|--------------------------------------------|-----------------------------------------------|
| 1   |           | -                                                    | -                                          | →                                             |
| 2   | →         | <b>Unique Cuisine!</b><br>Jajangmyeon with Tangsuyuk | Grilled Fish Set                           | 4★ Alpensia Holiday Inn Ski Resort            |
| 3   | Hotel     | Own Expense @ Ski Resort                             | Broiled Pork and squid in hot stew         |                                               |
| 4   | Hotel     | Korean Pork BBQ                                      | Pan fried spicy chicken                    | 4★ Jackson 9s Hotel Chuncheon                 |
| 5   | Hotel     | Gamjatang<br>(Pork Ribs stew with Potato)            | <b>Premium!</b><br>Unlimited Red Snow crab | 5★ Deluxe NOVOTEL Ambassador<br>Yongsan SEOUL |
| 6   | Hotel     | Own expenses @ Gwangjang Market                      | Ginseng Chicken Soup                       |                                               |
| 7   | Hotel     | Free & Easy                                          | Free & Easy                                |                                               |
| 8   | Hotel     | →                                                    |                                            |                                               |



Day 1: Singapore → Incheon

Day 2: Incheon ~ Gaehangjang street [over 120 years of rich history and culture] ~ Jjajangmyeong Museum [learn history & culture of black soy bean Noodles that originated from Chinatown in Incheon] ~ Gwangmyeong Cave [largest themed cave park] ~ Strawberry Picking

Day 3: Fun Ski Time [Optional: Ski Equipment & ski suits KRW 60,000 exclude goggles & gloves] ~ Balwangsan Cable Car [best view of winter white Snow covering the whole ski slope]

Day 4: Hwacheon Sancheoneo Ice Festival [one of 7 winter wonder 2011] ~ Ice Fishing Experience ~ Ice Sledding ~ Ice sculptures (indoor)

Day 5: Eobi Ice Valley [magnificent ice wall from frozen waterfall] ~ Premium Outlet Mall ~ Jjimjilbang (Must try unique experience: Korea-Style Sauna)

Day 6: Gyeongbok Palace ~ Ginseng Specialty Outlet ~ Cosmetic Duty Free ~ Ikseon-dong Hanok Village ~ Gwangjang Traditional Market ~ Hongdae shopping street

Day 7: Free Day to explore Seoul

Day 8: Healthy Liver Shop ~ Transfer to the Incheon Airport → Singapore



**Note :**

Updated:27-Jul-26\_EN\_LJ

- During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
- Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- Bonus tour will be not replaced nor refunded. Seasonal Tour subject to change by weather condition.
- All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- Tour is fully conducted in Mandarin.
- Optional tour(s) and rates subjected to changes.

**康泰旅行社**  
**HONG THAI TRAVEL**



**6533 1788**



**enquiries@hongthai.com.sg**



**People's Park Complex, #02-121**



**8218 3231 / 9170 9927**

# 8天6晚 韩国冰雪 FUN + 冰钓体验



GANGWON  
PROVINCE

## 行程特色



- 冬天滑雪乐 & 鱼飞冰谷
- 华川山鱒鱼节
- 发王山缆车 观赏雪景
- 炸酱面博物馆, 光明洞窟
- 益善洞韩屋村-传统与现代共存的独特氛围街



## 特别活动

- 体验冬天冰钓, 滑雪, 玩雪橇
- 草莓采摘体验
- 购物乐 @高级奥特莱斯购物中心, 弘大商圈, 广藏传统市场
- 体验独特韩式桑拿 - 汗蒸幕



## 特色美食

- ❖ 红雪蟹“吃到饱”, 炸酱面+糖醋肉, 韩式排骨炖土豆, 韩式烤猪肉, 人参炖鸡汤, 韩式白切肉猪肉+鱿鱼炖锅, 铁板炒辣鸡....



## 华川山鱒鱼节

活动在有大量雪和冰的江原道。2011年, 它甚至被CNN介绍为“冬季七大奇迹”之一。节日的主要活动是冰钓, 在结冰的华川川上进行。除了冰钓、雪橇等项目外, 游客还可以品尝现场烤制的新鲜捕获的鱒鱼。



## 景福宫

冬天的景福宫被白雪覆盖, 显得更加美丽。蓝天和白雪中的老宫殿是如此完美的融合, 让人忍不住想拍照。



## 阿尔卑西亚滑雪场

阿尔卑西亚滑雪场有六个滑雪道供滑雪者和单板滑雪者享用。长达 1.4 公里的滑道为初学者和经验丰富的滑雪者和单板滑雪者提供了充满活力的体验。还有专门为高级滑雪板爱好者练习技能的区域。



## Eobi 鱼飞冰谷

以前人少, 所以没人钓鱼, 水也充足。为此, 鱼儿似乎不断地从谷水中蹦出来。Eobi是一个鱼儿不断飞翔的山谷, Eobi山谷以其宏伟的冰冻瀑布而闻名。冰冻瀑布形成的冰墙确实令人叹为观止



## 光明洞窟

洞内设置了许多地质特征和主题区。它为游客提供了一个独特的品酒机会, 共有 8 个不同的韩国葡萄园提供 78 种不同品种的优质葡萄酒。

| 天数 | 早餐 | 午餐                    | 晚餐                  | 酒店或同级            |
|----|----|-----------------------|---------------------|------------------|
| 1  |    | -                     | -                   | →                |
| 2  | →  | <b>独特美食！炸酱面 + 糖醋肉</b> | <b>烤鱼套餐</b>         | 4★ 阿尔卑西亚假日酒店滑雪场  |
| 3  | 酒店 | 自费 @ 滑雪场              | 韩式白切肉猪肉 + 鱿鱼炖锅      |                  |
| 4  | 酒店 | 韩式烤猪肉                 | 铁板炒辣鸡               | 4★ 春川杰克逊九号酒店     |
| 5  | 酒店 | 韩式排骨炖土豆               | <b>优食！红雪蟹”吃到饱 “</b> | 5★ 首尔龙山诺富特大使豪华酒店 |
| 6  | 酒店 | 自费 @ 广藏传统市场           | 人参炖鸡汤               |                  |
| 7  | 酒店 | 自由行                   | 自由行                 |                  |
| 8  | 酒店 | →                     |                     |                  |



第一天: 新加坡 → 仁川

第二天: 仁川 ~ 仁川开港场街 【超过 120 年的丰富历史和文化的老街】~ 炸酱面博物馆 【炸酱面在韩国不同时代的情景, 展现近百年来在韩华侨和普通韩国人生活的变迁史】~ 光明洞窟 【韩国最大的主题洞穴】~ 草莓采摘体验

第三天: 欢乐滑雪时光 【自费: 滑雪装备和滑雪服 60,000 韩元, 不含护目镜和手套】~ 发王山缆车 【欣赏发王山白雪缤纷的冬季景色, 非常浪漫】

第四天: 华川山鱒鱼节 【世界冬季七大奇迹之一】~ 冰钓体验 ~ 玩雪橇 ~ 创意室内冰雕展

第五天: 鱼飞冰谷 【冰冻瀑布的壮丽冰墙】~ 高级奥特莱斯购物中心 ~ 汗蒸幕体验 【来韩国, 一定要体验独特韩式桑拿】

第六天: 景福宫 ~ 人参专卖店 ~ 化妆品免税店 ~ 益善洞韩屋村 ~ 广藏传统市场 ~ 弘大商圈

第七天: 自由探索首尔

第八天: 护肝保店 ~ 送往仁川机场 → 新加坡



Updated: 27-Jul-26\_CN\_LJ

**备注:**

1. 国际或当地重大节日活动举行期间, 酒店住宿可能无法按照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不预先告知, 以当地旅行社安排为准 如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店取代。
3. 赠送或红利项目将无任何替代或退款。季节性行程可能会因天气情况而改变。
4. 所有的酒店星级评价均以当地为标准。如遇当地酒店客满等因素, 将以同等级的酒店替代。
5. 若中英文行程版本出现不符之处, 将以中文版本为依据。
6. 房间的差异, 包括房型、面积、景观, 均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解
8. 自费项目及收费标准以当地实际安排为准。

**康泰旅行社**  
HONG THAI TRAVEL

☎ 6533 1788

✉ enquiries@hongthai.com.sg

📍 People's Park Complex, #02-121

📞 8218 3231 / 9170 9927